
 

Notulen Algemeen bestuur 

Datum 13-02-2025 

Tijd 13:30 - 15:30 

Locatie Regiokantoor, Burgemeester de Bordesstraat 80, Bussum, Huizenkamer (2de 

verdieping) 

Voorzitter Bert Rebel 

 

  

0 

13:30 

Genodigden 

 

Notulen: 

Aanwezigen: 

Blaricum: Joke Lanphen 

Eemnes: Mirjam Havinga- de Jong 

Gooise Meren: Hugo Bellaart 

Hilversum: Gerben van Voorden 

Huizen: Bert Rebel 

Wijdemeren: Gert Zagt 

Regio Gooi en Vechtstreek, Jacqueline Agricola, Marije Mansfeld, Marlies van 

der Linden (secretaris). 

 

Dhr. Rebel opent de vergadering. De heren Van den Top en Mol zijn vandaag 

afwezig. Daarmee zijn zowel de voorzitter als de vice-voorzitter niet aanwezig 

en heeft de Regio aan dhr. Rebel gevraagd om de vergadering voor te zitten. 
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13:30 

Opening en vaststellen agenda 

 

Notulen: 

De agenda wordt vastgesteld. Na afloop van de AB vergadering vindt een 

besloten deel plaats. 
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13:32 

Mededelingen 

 

Notulen: 

• Mw. Lanphen geeft aan dat in het PFHO Sociaal domein is besloten om het 

project Samenkracht! twee jaar met tijdelijke gelden te financieren. Na twee 

jaar volgt een evaluatie. Dhr. Zagt constateert dat regelmatig projecten 



 

Pagina 2 

 

gestart worden met tijdelijke gelden terwijl er geen ruimte is voor 

structurele financiering. Dhr. Van Voorden geeft aan dat in het PFHO SD om 

structurele financiering gevraagd was en dat Hilversum daar niet mee kon 

instemmen. Hilversum wil het voorstel Samenkracht! t.z.t. afwegen tegen 

andere ambities. Dhr. Bellaart vraagt naar de oorspronkelijke agendering 

bij het AB. Mw. Lanphen geeft aan dit hier tijdens het PFHO SD al over 

gesproken is en alle wethouders akkoord gegaan zijn met tijdelijke 

financiering. Mw. Lanphen geeft aan het voorstel om Samenkracht! vanaf 

2027 structureel te financieren naar het AB zou gaan, maar dat dat voorstel 

is ingetrokken omdat er voor een andere oplossing is gekozen. 

• Mw. Lanphen koppelt terug over het positieve inspectierapport van de IGJ 

(Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd). Hier volgt een raadsinformatiebrief 

over. Dit is ook gemeld bij het PFHO SD. Dhr. Van Voorden vraagt of het 

rapport al openbaar is. Dat is nog niet het geval. In de RIB wordt een 

zinsnede gewijd aan de publicatie. 

• Mw. Lanphen koppelt terug uit de Provinciale Regie tafel 

asiel/statushouders. 

• Mw. Lanphen informeert het AB over de discussie tussen de Rijksoverheid 

en GGD GHOR Nederland over het eigenaarschap van en de toegang tot 

data bij een pandemie. 

• Mw. Lanphen geeft aan dat er met de RAV gesproken wordt over een 

andere invulling van de coöperatie. Deze gesprekken lopen al langer. Het 

AB is hier eerder al over geïnformeerd. 

• Mw. Van der Linden geeft aan dat door de herindeling Hilversum 

Wijdemeren er bij gemeenten verschillende tijdpaden rondom de 

verkiezingen zijn. Tijdens de volgende vergadering van het AB wordt over 

de verschillende onderdelen en oplossingen verder gesproken. 

• Dhr. Rebel vraagt dhr. Bellaart naar de brief van de gemeente Gooise Meren 

over de herindeling en verwijst daarbij naar de gezamenlijke insteek van 

een gelijkluidende brief. Dhr. Bellaart geeft aan dat het eerste deel van de 

brief eensluidend was, maar dat in het tweede deel de opinie van Gooise 

Meren over de Hilversumse Meent is opgenomen. Dit is geen nieuw punt 

vanuit het college en ook al eerder gedeeld met Hilversum. 

• Dhr. Bellaart verwijst naar de eerder berichtgeving rondom de nieuwe 

Regiodirecteur. Gert Boeve start op 1 maart a.s. 

• Dhr. Bellaart koppelt terug uit de MRA. 

• Dhr. Bellaart laat weten dat bij Vervoer BV het vraaggestuurd OV in 

beweging komt met twee pilots: Vechtplassenexpress (in opdracht van de 

gemeente Wijdemeren) en de Ankeveen route (in opdracht van Transdev). 

De twee pilots vallen onder de commerciële activiteiten van Vervoer B.V. Op 

10 april worden de pilots geagendeerd in het AB/DB en de 

aandeelhoudersvergadering. Dhr. Zagt vraagt naar de afstemming met en 
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acties vanuit Wijdemeren. Mw. Agricola geeft aan dat de uitwerking hiervan 

loopt. 

• In het AB/DB van 10 april wordt een voorstel over grof huishoudelijke afval 

en afvaldumpingen geagendeerd. Het PFHO adviseert het AB hierover. 

 

3 

14:02 

Notulen algemeen bestuur 19 december 2024 

 

Notulen: 

• Punt 7 moet uit de openbare notulen worden verwijderd. De concept 

notulen worden verder ongewijzigd vastgesteld.  

• N.a.v. de notulen geeft mw. Agricola aan dat er gezocht wordt naar een 

geschikt moment voor een heidag van een halve dag (n.a.v. het verzoek 

voor twee keer een halve heidag in plaats van eenmaal een hele dag). Voor 

de meivakantie is geen datum match gevonden. Er wordt nu gekeken voor 

een moment na de meivakantie. 
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14:05 

Proces financiële ombuigingen 

 

Notulen: 

• Mw. Agricola geeft een presentatie over het proces financiële 

ombuigingen/heroverwegingen begroting 2026-2029. 

• Dhr. Rebel koppelt terug uit het overleg met de wethouders financiën. Dit 

overleg is niet alleen op de Regio, maar op alle gemeenschappelijke 

regelingen gericht. Geconcludeerd is dat het meest geëigende moment om 

richting te geven aan bezuinigingen de kaderbrief is. Voor de kaderbrief 

2026 is het te laat, maar de wethouders financiën hebben afgesproken om 

bij het traject rondom de kaderbrief 2027 eerder aan te sluiten. Voor het 

jaar 2026 is afgesproken dat naar bezuinigingsmogelijkheden wordt 

gekeken en dit in een begrotingswijziging gepresenteerd kan worden. De 

wethouders financiën hebben aangegeven het van belang te vinden dat de 

inhoudelijke wethouders worden betrokken en de impact van maatregelen 

helder moet zijn. Dhr. Van Voorden geeft aan dat het feit dat de 

wethouders financiën geen formeel orgaan zijn het complex te maken. Dhr. 

Rebel geeft aan dat de wethouder financiën het via het college wel formeel 

kan maken. De wethouders financiën hebben afgesproken om regelmatiger 

bijeen te komen en mw. Kalk gevraagd om dit wethoudersoverleg te 

trekken.  

• Mw. Havinga geeft aan dat in de provincie Utrecht aan alle GR'en een 

bezuinigingsdoel van 3% is meegegeven.  
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• Mw. Lanphen verzoekt om in de voorstellen een vertaling te maken naar 

uitvoering, frictiekosten ed. Zij vraagt of bezuinigingen voor 2025 nog 

mogelijk zijn. Mw. Agricola geeft aan dat er op basis van de realisatie 

mogelijk geld over blijft, maar dat er voor de begroting van gemeenten 

voor het jaar 2025 niets meer valt te realiseren.   

• Mw. Havinga geeft aan bij de inhoudelijke discussie het zwaartepunt te 

leggen en vraagt om voldoende tijd voor bespreking in het PFHO. 

• Gemeenten kunnen in de eigen begroting 2026 nog geen concrete 

bezuiniging van/bij de Regio opnemen. Financiële afdelingen kunnen wel 

een taakstelling opnemen, maar dat is ter afweging aan de gemeentelijke 

financieel adviseur en wethouder financiën.  

• Gesproken wordt over besparingen in het SD en de toeleiding door 

gemeenten zelf. Dhr. Van Voorden geeft aan dat gemeenten toeleiding zelf 

doen, en dat dus weinig effect heeft op het realiseren van een bezuiniging 

bij de Regio. Ook wordt gesproken over bezuinigingen bij de GAD 

(afvalstoffenheffing) en verdienvermogen (inkomsten) bij de Regio. 
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14:50 

Normenkader 

 

Besluit: 

Het AB besluit het Normenkader 2024 vast te stellen. 

 

Notulen: 

Het AB is akkoord met het Normenkader 2024 en stelt deze vast. 
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14:55 

Treasurystatuut 

 

Besluit: 

Het AB besluit: 

1. Het Treasurystatuut 2025 vast te stellen. 

2. Het Treasurystatuut 2025 in werking te laten treden de eerste dag na 

publicatie. 

3. Het Treasurystatuut 2020 te laten vervallen de eerste dag na publicatie van 

treasurystatuut 2025. 

 

Notulen: 

• Mw. Agricola geeft aan dat het Treasurystatuut is aangepast op basis van 

het governancebesluit. Mogelijk volgt er op korte termijn nog een 
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aanpassingsronde, maar het is belangrijk om te kunnen werken met een 

actueel Treasurystatuut en daarom is deze actualisatie nu voorgelegd. 

• Gesproken wordt over de aanpassing van het woord 'marktconform' naar 

het woord 'acceptabel'. Mw. Agricola geeft aan dat dit gebaseerd is op de 

voorwaarden bij de BNG. 

• Aandacht wordt gevraagd voor het betrekken van de werkgroep financiën. 
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15:00 

Actualisatie RSA agendatool 

 

Besluit: 

Het AB besluit de vijfde actualisatie van de agendatool bij de RSA 2023-2026 

vast te stellen (met inachtneming van enkele aanpassingen). 

 

Notulen: 

Afgesproken wordt dat een aantal zaken nog aangepast wordt voordat de 

verzending naar de raden plaatsvindt. 
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15:05 

Communicatie 

 

Notulen: 

Mw. Mansfeld geeft het algemeen bestuur een update over communicatie 

actualiteiten. 
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15:20 

Rondvraag en sluiting 

 

Notulen: 

Er wordt geen gebruikt gemaakt van de rondvraag. Dhr. Rebel sluit de 

vergadering. 
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15:30 

Conform: FG verslag juli 2023 tm oktober 2024 

 

Besluit: 

Het AB neemt kennis van het FG verslag juli 2023 t/m oktober 2024. 

 

Actiepunten: 

FG / Verbetermaatregelen regelmatig terug laten keren op de agenda. 

 

Notulen: 

• Mw. Lanphen vraagt aandacht voor dit onderwerp. Dhr. Bellaart geeft aan 

dat er in het DB uitgebreid gesproken is over het verslag. Mw. Agricola 
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geeft aan dat er twee juristen de FG-rol vervullen. Ook is er inmiddels een 

fulltime CISO. 

• Dhr. Van Voorden verzoekt om regelmatig bij de verbetermaatregelen stil 

te staan. Mw. Van der Linden agendeert dit.  

• Mw. Havinga koppelt terug uit de bijeenkomst voor de 80 kleinste 

gemeenten. De VNG heeft daar tools over dit onderwerp gepresenteerd. 
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15:30 

Conform: Plan uitvoering WEB 2025-2027: Meedoen! 

 

Besluit: 

Het AB besluit: 

1. Vaststellen plan Meedoen! 

2. Vaststellen beleidskader financiering non-formeel aanbod 

3. Akkoord voor bestuurlijk- en ambtelijk overleg WEB 

 

Notulen: 

Het AB besluit conform. 

 

 

Vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen/dagelijks bestuur d.d. 10 

april 2025 


